

The ExpLEARNation PROGRAMME OVERVIEW 探索遊樂行 活動概覽

The programme will be conducted in English 活動將以英語進行

	主題 Theme	社區元素 Community Elements	海洋公園元素 Ocean Park Elements
Week 1 第一週	Greetings 自我介紹	<p>Week 1 is where we start getting to know one another and to express ourselves in English.</p> <p>The participants will have a lot of opportunities to talk with their peers and instructors about topics relevant to their daily lives. Reflecting on school life and playground memories, we will conduct group exploration in an urban park setting. This is in preparation for writing a class letter to new pen pal friends in the United Kingdom, sharing with them aspects of Hong Kong life.</p> <p>在首週活動中，參加者會先嘗試用英語介紹自己並認識其他參加者。</p> <p>參加者將會有很多與其他小朋友和導師分享日常生活的機會。透過在城市公園中進行的小組探索，他們將反思各自的校園生活和遊樂活動，並透過寫信與英國的新筆友分享在香港的點滴。</p>	<p>In Ocean Park, we will enjoy team building games, nature play opportunities, an exhibit walk through the Amazing Asian Animals ending with an engaging activity reinforcing our learning from the week.</p> <p>參加者除了能夠在海洋公園裏參與有關團隊協作和自然遊樂的活動外，亦會前往「大熊貓之旅」進行探索，藉此深化首週的社區學習主題。</p>
Week 2 第二週	Daily Items 日常用品	<p>This class we will focus on daily items such as common household objects or clothing. Starting off with a group game to get children familiar with certain items. Later, we will visit a shopping mall and work together in small teams to answer different riddles and complete a scavenger hunt for daily items or clothing.</p> <p>在第二週的活動裏，參加者會透過小組遊戲，觀察和認識不同的日常用品，例如常見的家居物件或衣服等。</p> <p>參加者將參觀大型購物中心，以團隊合作解開不同的謎語並完成對日常用品或服裝的尋寶遊戲。</p>	<p>Building on the outreach learning, when we visit Ocean Park the children will get the opportunity to practicing purchasing either a clothing or daily item from one of our gift shops.</p> <p>They will also complete some nature based artwork as well as going on an exhibit walk at the North Pole Encounter.</p> <p>當參加者參觀海洋公園時，將有機會嘗試在禮品店裏購買衣服或日常用品，加深社區學習的記憶。</p> <p>除此之外，他們將有機會前往「北極之旅」探索，並完成有關大自然的藝術作品。</p>

The programme will be conducted in English 活動將以英語進行

	主題 Theme	社區元素 Community Elements	海洋公園元素 Ocean Park Elements
Week 3 第三週	Navigation 計劃路線	<p>Week 3, the participants will be practicing their navigation skills and how to give and ask for directions. Back to the urban parks, we will utilise the open space and focus heavily on their communication. Learning how to appropriately give and ask for directions through fun yet challenging games.</p> <p>在第三週的活動裏，參加者將認識如何在日常生活中應用導航技能，例如指路和問路。</p> <p>參加者會回到城市公園，在開放空間裏進行有趣和具挑戰性的遊戲，加強他們的溝通和表達能力，並學習如何適當地指示和詢問方向。</p>	<p>Whilst in Ocean Park, the participants will be challenged again by being asked to make their way across the Rainforest, avoiding different obstacles and relying on their teamwork and communicative abilities. Finally, bringing all their skills together to create a take home map of their own design.</p> <p>參加者將運用他們的團隊合作和溝通能力，在海洋公園「熱帶雨林天地」裏避開不同的障礙物，與同伴們完成挑戰。完成挑戰後，參加者可以運用新學會的各種技能，設計屬於自己的地圖，並與家人朋友分享。</p>
Week 4 第四週	Meals 飲食	<p>The final topic of the course is about meals and ingredients. The children will be first tasked with a meal and ingredient matching task, which will then evolve to them “shopping” in the supermarket with their group. Their mission is to find all of the items on the shopping lists. This allows the children the opportunity to become familiar with some more obscure food items and meals.</p> <p>在最後的一星期，參加者將認識不同食材與菜式的配搭，還會學習一些較少見的膳食與材料。</p> <p>參加者需透過團隊合作，在大型超級市場裏尋找購物清單所列的食材，以完成終極任務。</p>	<p>In Ocean Park, they will visit the Little Meerkat and Giant Tortoise Adventure, noticing the different foods meerkat and giant tortoise eat and comparing it to our diets. Finally, to consolidate their learning the children will go to the bakery and have the opportunity to buy their favourite treat which they can later enjoy with their family.</p> <p>在海洋公園裏，參加者將參觀「小狐獴與大象龜之旅」，比較小狐獴和大象龜與我們的飲食習慣。</p> <p>為了鞏固社區學習內容，他們將前往海洋公園內的餅店，選購他們最喜歡的小食，並與家人一起分享。</p>